
Referat FAU-møte 
 
 
Dato: 7. februar 2024 
Tid: 18:00-19:30 
Sted: Lærerværelset, Brattholmen Skule 
 
Innkalt: Alle FAU-representanter 2023/24, Rektor, SFO-leder 
Tilstede: Rektor Ingvild Kvalsnes Blom, June Dåvøy, Kristine Melsbø, Merethe Nygård, Maren 
Frøvik, Kristina Espeseth 
 
Referent: June Dåvøy 
 
 

FAU 2023-24 

Navn Klasse Verv 

Stine Askeland 1a Brattisdiscoansvarlig 

Maren Frøvik 1b Trafikgruppe/Skolebuss 

Sturle Halleraker 2a Kasserer 

June Dåvøy 2b Sekretær, klassekontaktansvarlig, trivselansvarlig 

Kristina Espeseth 3a Juleavslutningskomité 

Kristine Melsbø 3b Nestleder FAU, SMU, SU, FRU, 17. mai-komitéansvarlig 

Silje Klett 4a Klassekontaktansvarlig, trivselansvarlig 

Magne Bringedal 4b Brattisdiscoansvarlig 

Anne Mette Lone 5a Leder FAU, SMU, SU, KFU, Trafikkgruppe, Juleavslutningkomité 

Rolf Martin Indrebø 5b - 

Solfrid Straume 6a - 

Stine Krauss 6b Juleavslutningskomité 

Merethe Nygård 7a Kasserer-vikar 

Tonje Nilsen 7b - 

 
 
 
 
 
 
 



✧ Rektors kvarter 
- 7. klasse har vært på leirskole og har hatt det fint! Kaldt og skikkelig vinterstemning. Noen 

sliter med å sove borte på leirskole, og rektor oppfordrer foreldre til å øve på dette i årene før 
leirskole. 

- 6. klasse har hatt skidag 
- Det er svært glatt ute, og rektor oppfordrer til å bruke brodder. 
- De har feiret Samenes dag 6. februar. En ansatt på skolen er samisk og hadde på seg samisk 

kofte og de sang samiske sanger og hun lærte elevene litt om den samiske kulturen. 
- På skolen jobbes det med digital utvikling, men Brattholmen holder igjen på skjermbruk. Alle 

klassene har lesetid hver dag, og alle klassene har bibliotektime hver uke. De har begynt å ta i 
bruk en ny test av leseferdighetene til barna, slik at de kan finne bøker som er tilpasset nivået 
til hver enkel elev, og for å kunne tidlig oppdage eventuell dysleksi. 

- Det blir utviklingsamntaler på skolen mellom vinterferie og påske. 
- Forskningsuke kommer etter påske. 
- Rektor booker foredrag av Barnevakten for fjerde trinn. Kommer tilbake med en dato i april. 
- Skolen fortsetter å ha strenge regler for mobilbruk. Disse skal ikke brukes på skolens område. 
- De har begynt å grave ved kaien, og de jobber seg oppover mot skolen og skoleplassen. Planen 

er å være ferdig med hele skoleplassen og veiene mot kaien og Nygårdsvegen før skolestart 
august 2024. 

- Apeskrekk-treet ble dessverre tatt av vinden forrige uke, og er fjernet. 
- I løpet av våren får vi 10 ukrainske barn til skolen. De skal vi ta godt imot! 
- Brattholmen er en stor skole, og det er mye organisering for å gjøre ting felles. De vil prøve i 

løpet av våren å ha mer uteskole, og har turneringer og lignende for barna. 
- Til neste år er det forespeilet 56 elever på nytt første trinn. 
- Skolen vil overta bord og stoler fra Fau. Forespørsel om å gjøre dette skriftlig. 
- Rektor tar kontakt med AktivVest for å finne ut av om leie av gymsal/stoler og bord kan gå 

gjennom de. Kommunen pålegger alle skoler å ta en liten sum for leie av skolens lokaler for å 
dekke eventuelle skader og slitasje disse utleiene medfører. Det bør også være en ordning om 
å søke om fritak om noen ikke har mulighet til å betale for leie. 

 
 

✧ Loppis 
- Loppemarked blir i gymsalen 18. februar kl 15-17. Utstillere kan komme 14:00. 
- Ta med deg alt du har og ikke trenger av vinterutstyr, vinterklær eller andre ting. 
- Fra Fau stiller: June, 
- Fau åpner opp kl 14 og henter selv bordene de trenger, og rydder de tilbake igjen etter 

loppisen. 
- Oppfordrer alle til å dele arrangement på Facebook, i grupper og i velforeninger. 

 
 

✧ Utstyr på scenerom 
- Utfordringer med å få tak i nøkkel til scenerommet. 
- Rektor skal låse seg inn en dag og sende bilder av hva som er der. 
- Fau vil se gjennom en dag, eventuelt på neste møte? 
- Målet med å se gjennom utstyret på scenerommet er å finne ut hva vi har, og hva vi trenger 

av anlegg. 
- Plan om å søke til Sparebanken Vest om midler til 17. mai for innkjøp av fastmontert anlegg til 

gymsalen og et bærbart anlegg som kan tas med ut av gymsalen. 
- Søknadsperiode: 1. feb – 15.apr. 

 
 



✧ 17. mai 
- 17. må som tidligere nevnt sannsynligvis arrangeres på baksiden av skolen. Mer informasjon 

kommer nærmere. 
- Forespørsel om å sette 17. mai-feiringen til et tidspunkt det passer med busser, i og med at 

det er lite parkeringsmuligheter på skolen. 
 

 

✧ Årets neste FAU-møter 
Tid:  18:00-19:30, Lærerværelse på skolen 
Dato: 13. mars 

10. april 
8. mai 
12. juni 
 
 

✧ Årshjul fra Fau 
 

* Fau sponser 50% av bussutgifter 
** 17. mai blir planlagt og gjennomført av 2. og 6. trinn 
*** Sommeravslutning arrangeres klassevis/trinnvis 
 
Forslag til foredrag: 
Kommunepsykolog 
Hele meg 
Nok 
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